
Protokół Nr  14/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  21. czerwca  2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala nr 214 Urzędu Miasta  
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XI Sesję Rady Miejskiej: 
- trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Białogard dla niepublicznych 

przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkól publicznych – 
druk A, 

-  zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2007 – druk E, 
-  poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Regionalne 

Wodociągi Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie w celu  zabezpieczenia spłaty 
kwoty pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w związku z realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka 
wodno-ściekowa w   dorzeczu Parsęty” – druk F, 

-  poręczenia przez Miasto Białogard weksla „ in blanco” wystawionego przez  
Regionalne Wodociągi Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie tytułem zabezpieczenia 
spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w związku z realizacją przedsięwzięcia „ Zintegrowana 
gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty” – druk G,    

- poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek 
Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
na wkład własny udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie w związku z realizacją przedsięwzięcia 
„Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o 
kwotę odsetek – druk H, 

- poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek 
Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
na prefinansowanie udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej, w  związku z realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana 
gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek – druk 
I. 

  - powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu 
Okręgowego w Koszalinie i Sądu Rejonowego w Białogardzie  – druk B  

 
Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
3. Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1800 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Porządek posiedzenia, który został przyjęty:  za-10 (jednogłośnie). 
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Ad 2 
Sł.Domański – zgłosił wniosek , aby nie referować materiałów. 
Wniosek przegłosowano: za-6, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XI Sesję Rady Miejskiej przedstawili: 

Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta, Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza. 
Projekty uchwał w sprawach: 

- trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Białogard dla niepublicznych 
przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkól publicznych – 
druk A, 

Głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy prywatne gimnazjum może przyłączyć z dwóch szkół dzieci? 
M.Grabczyńska – odpowiedziała, że tak. 
  
Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-9 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 

-  zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2007 – druk E’, 
Głos zabrali: 
St. Hatłas – pytał czy są środki na wymianę okien do mieszkań komunalnych? 
J.Leszczyk – pytał czy będą środki w trakcie budowy i na koniec? Po raz kolejny zdjęto środki 

z hali ul. Moniuszki, Radny pytał czy nie będzie remontu i czy będzie sauna? Ile jeszcze 
takich transz do Domu Kultury trzeba będzie dołożyć? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że jeszcze jedna w kwocie  300 tys. zł powinna zakończyć 
prace dodatkowe. Środki z remontu hali zostały przeniesione, bo otrzymano informację z 
Pefronu, że nie otrzymamy dofinansowania. Koszt całkowity sauny to kwota 20 tys. zł z 
pełnym wyposażeniem. Montaż trwa 3-4 dni. 

K.Drachal-Mostek – pytała co z budynkiem niebieskim koło Domu Kultury, który straszy? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że rozmawiał z właścicielem 3 lata i 2 lata temu i niedawno – 

odpowiedź, że widzi potrzebę remontu dachu i elewacji. Możemy tylko prosić. Właściciel 
dał słowo. 

 
Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-8, przeciw-0, wstrzymało się-1, opiniując 

pozytywnie. 
 
-  poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Regionalne 

Wodociągi Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie w celu  zabezpieczenia spłaty 
kwoty pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w związku z realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka 
wodno-ściekowa w   dorzeczu Parsęty” – druk F, 

Głos zabrali: 
K.Skoczyk – pytał co się stanie w przypadku nie podjęcia uchwały? 
Skarbnik – odpowiedziała, że wówczas Spółka nie otrzyma pożyczki. 
Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 
-  poręczenia przez Miasto Białogard weksla „ in blanco” wystawionego przez  

Regionalne Wodociągi Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie tytułem zabezpieczenia 
spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w związku z realizacją przedsięwzięcia „ Zintegrowana 
gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty” – druk G,    

Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
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- poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
na wkład własny udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie w związku z realizacją przedsięwzięcia 
„Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o 
kwotę odsetek – druk H, 

Głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy Związek jest wiarygodny? 
Skarbnik – odpowiedziała, że tak. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że Związek podpisać umowę, którą poręczają 22 gminy. 
 
Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 
- poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
na prefinansowanie udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej, w  związku z realizacją przedsięwzięcia „Zintegrowana 
gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek (I). 

Głos zabrali: 
JLeszczyk – pytał co z niedotrzymanie terminów? 
Skarbnik – odpowiedziała, że będziemy negocjować w sprawie przesunięcia. 
  
Komisja przegłosowała projekt uchwały: za-8 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 
  - powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu 

Okręgowego w Koszalinie i Sądu Rejonowego w Białogardzie  – druk B  
Komisja nie rozpatrywała, pozostawiając do decyzji Rady. 
 
 
Ad 3 
Przewodniczący Komisji poinformował o konieczności dyskusji nt. wyposażenia pomieszczeń 

remontowanego Domu Kultury.  
W.Czurko – stwierdził, że Komisja Edukacji winna przedstawić pomysł zagospodarowania. 
B.Żurawski – poinformował, że we wtorek Komisja Infrastruktury wizytuje Dom Kultury. 

Radny proponował wspólne posiedzenie trzech komisji do opracowania tego tematu. 
K.Drachal-Mostek – zaproponowała, aby swoje uwagi przedstawiły grupy z miasta pracujące 

w tym zakresie. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że zbierane są opinie i przekaże do dalszej pracy Komisji. 
 
 
Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1845 

zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: M.Z. 
 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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